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پروين در آستانه سرمربيگري پرسپوليس

دوشنبه موعود معرفي سرمربي سرخپوشان گذشت و خبري از انتخاب جانشين مصطفي دنيزلي نشد؛ اتفاقي كه محمد رويانيان،
مديرعامل باشگاه در توجيه آن توپ را به زمين رسانهها انداخت و گفت: با تعريف و تمجيدي كه از مانوئل پرتغالي شد، او هم قيمتش
را بالا برد.البته رويانيان به فاصله چند ساعت از اين اظهار نظر اعلام کرد که اگر تا 24ساعت آينده با سرمربي خارجي به توافق نرسد،

علي پروين سرمربي خواهد شد.
رويانيان كه پس از اعلام رسمي قطع همكاري مصطفي دنيزلي با پرسپوليس اعلام كرد تا زمان انتخاب سرمربي جديد نميخوابد و
حداكثر تا روز دوشنبه(دو روز پيش) فرد جديد را معرفي ميكند، نتوانست اين وعدهاش را عملي سازد تا سرخپوشان همچنان بدون
سرمربي طي طريق كنند. مديرعامل باشگاه پرسپوليس ديروز در اين باره گفت: اگر بعضي رسانهها اجازه ميدادند ما روز سهشنبه با
سرمربي جديد قرارداد ميبستيم، اما متاسفانه در حالي كه با برخي گزينهها مثل مانوئل مذاكره نهايي انجام نداده بوديم، نام آنها با

آب و تاب در رسانهها مطرح شد و با شكلگيري اين فضا مانوئل رقم پيشنهادياش را بالا برد!

وي با تاكيد بر اينكه رسانهها هيچ منفعت مالي در اين داستان ندارند و تنها حس رقابت آنها چنين فضايي را براي پرسپوليس ترسيم
كرد، درباره آخرين وضعيت انتخاب سرمربي سرخپوشان افزود: ميتوانم مربيان بزرگ اروپايي را هم به پرسپوليس بياورم، اما بهخاطر
شرايط متفاوت فوتبال آسيا و اروپا بهتر است مربي خارجي معتبري را انتخاب كنيم كه در آسيا و بويژه كشورهاي اطراف ايران كار كرده

و نتايج خوبي هم گرفته باشد؛ بنابراين گزينههاي ما چندان تغييري نكرده است و اميدوارم ظرف چند روز آينده كار را تمام كنم.

تكليف جذب محمدرضا خلعتبري چه شد؟ رويانيان در پاسخ به اين سوال ايسنا گفت: ما با خلعتبري صحبت كرديم و او هم قول
محكمي داد به پرسپوليس بيايد، هنوز هم او را ميخواهيم اما اگر الان در واكنش به پيشنهاد مالي سنگين استقلاليها بخواهد
متقاعد شود و به اين تيم برود ديگر خودش ميداند. شايد ما نتوانيم پول سنگيني كه دربارهاش طرح شده را بپردازيم، ضمن اينكه با

حل مشكل رضايتنامه كريم انصاريفرد، او هم ديروز با حضور در هيات تهران قرارداد خود را براي سه سال ثبت كرد.

وي با بيان اينكه فهرست مبالغ قرارداد بازيكنان پرسپوليس را به وزارت ورزش و جوانان ارائه كرده است، افزود: تصميم دارم اين
فهرست را به مسئولان سازمان بازرسي كل كشور، نهادهاي حراستي و هر دستگاه مسئول مرتبط با اين موضوع بدهم.

مديرعامل باشگاه پرسپوليس در واكنش به حضور سردار صلاحي در هيات مديره استقلال كه ظاهرا از دوستان اوست، اظهار كرد:
استقلال يك سردار كم داشت و خوشحالم كه بالاخره سردار خودش را هم پيدا كرد تا اوضاع بهتري پيدا كند. وي همچنين از
برنامهريزي براي جذب محمد مايليكهن و علي دايي خبر داد و گفت: مايليكهن را دوست دارم و براي حضور او در پرسپوليس فكر

كردهام. درباره علي دايي هم همين فكر را دارم، اما بايد ببينيم در آينده چه شرايطي خواهيم داشت تا بهترين تصميم را بگيريم.

پروين ميآيد

اما در شرايطي كه همگان منتظر معرفي يكي از چهار گزينه خارجي به عنوان سرمربي پرسپوليس هستند، محمد رويانيان، بعدازظهر
ديروز معادله جديدي را پيشروي هواداران اين تيم گذاشت؛ معادلهاي كه ميتواند به بازگشت علي پروين به نيمكت مربيگري اين
تيم ختم شود. مديرعامل قرمزها در گفتوگو با فارس عنوان كرد: تمام تلاش خودم را به صورت شبانهروز براي جلب سرمربي انجام
دادم و با گزينههاي مختلفي مذاكره كردم، اما خدمت هواداران عزيز عرض كنم با توجه به شرايط پرسپوليس درصورتي كه ظرف 24

ساعت آينده با گزينه خارجي به توافق نرسيم، علي پروين سرمربي پرسپوليس خواهد شد و روي نيمكت اين تيم مينشيند.

وي در پاسخ سؤالي كه پروين دوست ندارد روي نيمكت بنشيند، نيز گفت: اگر من به علي پروين بگويم، اين كار را خواهد كرد و در كل
به اين جمعبندي رسيدهام.

حالا بايد منتظر اين 24 ساعت سرنوشت ساز براي پرسپوليسيها ماند. اگر گزينههاي خارجي قيمتهايشان را پايين نياورند، با توجه
به انتقادات گستردهاي كه بابت ولخرجيهاي اخير به رويانيان شده است، هيچ بعيد نيست او در مورد انتخاب علي پروين به
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جمعبندي نهايي برسد.

استقبال پرشور از انصاريفرد

كريم انصاري فرد، مهاجم پرسپوليس ديروز پس از آنكه قرارداد رسمي سه سالهاش را در هيات فوتبال به ثبت رساند در ميان استقبال
پرشور هواداران اين تيم در محل برگزاري تمرينات سرخپوشان پايتخت حضور يافت. وي سپس در جمع خبرنگاران گفت: بعد از چند
سال حضور در تيم سايپا اين حق را داشتم تا براي پيوستن به تيمهاي ديگر مذاكره كنم كه پس از بررسي همهجانبه تصميم به حضور

در تيم پرسپوليس گرفتم.

انصاري فرد ادامه داد: در سه سال اخير موضوع حضور در تيم پرسپوليس زياد مطرح شده بود و به خواست مردم به جمع سرخپوشان
پيوستم كه اميدوارم بتوانم به اين تيم براي رسيدن به اهداف مورد نظر كمك كنم.

انصاري فرد در پاسخ به اين پرسش كه آيا بزرگان باشگاه پرسپوليس نقشي در پيوستن او به سرخپوشان داشتهاند، اظهار كرد:
پرسپوليس آنقدر بزرگ است كه نياز نيست فردي واسطه حضور بازيكني در اين تيم شود. اميدوارم با الگوگيري از بزرگان فوتبال

كشورمان و باشگاه پرسپوليس در آينده پيشرفت كنم.

انصاريفرد كه پيش از اين علاقه خاصي به پوشيدن پيراهن شماره 10 داشته است، اضافه كرد: در تيم ملي فوتبال كشورمان با شماره
10 بازي ميكنم و با توافقي كه با مسئولان باشگاه پرسپوليس داشتم، قرار شد در ليگ برتر دوازدهم پيراهن شماره 9 را بپوشم و از

اين بابت هيچ مشكلي ندارم.
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